
بانكاخبار
جهانگیری اعلام کرد؛ فقر؛مشکل جدی اقتصاد

برخی چالش های نظام بانکی رانمی توان بازگو کرد

وزیر صنعت خبر داد؛

برنامه ۳ ساله نوسازی قطعه سازی کشور در دستور کار است

وزیر راه و شهرسازی مطرح کرد؛

تامین مالی پروژه های بزرگ در بازار سرمایه با صندوق  زمین و مسکن

معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه برخی 
کرد،  مطرح  توان  نمی  را  بانکی  نظام  چالش های 
از  یکی  اکنون  مردم  رفاه  و  فقر  وضعیت  گفت: 

چالش های جدی اقتصاد ایران است.
به گزارش مهر، اسحاق جهانگیری در همایش 
پیش  امروز  که  هایی  چالش  گفت:  ایران  اقتصاد 
ابرچالش ها  به عنوان  ایران است که  اقتصاد  روی 
نیز شناسایی می شود، در اندازه ملی و جهانی، ابعاد 
به  اند؛  تنیده شده  به هم  و  گرفته  به خود  وسیع 
نحوی که یکی از این ها هدفگذاری شوند تا مشکل 

آنها حل شود، امکان پذیر نیست.
معاون اول رئیس جمهور افزود: هیچ کدام از 
این چالش ها صرفا به حوزه اقتصاد مرتبط نیستند، 
بلکه چالش های پیش رو، تمامی موضوعات کشور 
رادرگیر کرده است؛ این در حالی است که برخی از 

این چالش ها قدیمی هستند.
وی تصریح کرد: تورم یکی از مشکلات پیش 
قدیمی  بسیار  اتفاقا  که  است  کشور  اقتصاد  روی 
این  به  پرداخت،  آن  به  خود  ابعاد  با  باید  و  است 
معنا که چالش هایی نظیر آب، دیگر یک موضوع 
و  نیرو  وزارتخانه  دو  حوزه  در  که  نیست  ساده 
وزارت  و  امنیتی  نهادهای  بلکه  باشد،  کشاورزی 
است  حالی  در  این  هستند،  آن  درگیر  نیز  کشور 
که محیط زیست دیگر یک موضوع فانتزی نیست؛ 
بلکه تالابهایی در سراسر کشور خشک شده اند که 

تبدیل به تهدیدکننده های حیات شده اند.
به  تبدیل  امروز  بیکاری  جهانگیری،  گفته  به 
مقامات  از  یکی  اینکه  است؛  شده  ابرچالش  یک 
مسئول اعلام کرده که در هر یک از خانواده ها سه 
بیکار داریم این طور نیست، بلکه تعداد بیکاران ۳ 

میلیون نفر است که نوع آنها البته متفاوت از قبل 
مدرک  دارای  اکنون  ما  بیکاران  امروز  بلکه  است، 

کارشناسی ارشد و دکترا هستند.
وی اظهار داشت: محدودیت های نظام تامین 
مالی کشور نیز یکی دیگر از چالش ها است که در 
این رابطه مشکلات نظام بانکی نیز به صورت خیلی 
پیچیده شده؛   البته نمی توانیم برخی از مسائل و 

مشکلات بانکهای کشور را باز کنیم.
کرد:  خاطرنشان  جمهور  رئیس  اول  معاون 
بهره وری همواره یکی از چالش های اقتصاد ایران 
خود،  معلومات  اساس  بر  سال  هر  و  است  بوده 
از مجهولات خود  یکی  و  زنیم  یکسری حرف می 
یعنی  ایم،  نکرده  برطرف  به گذشته  نسبت  هم  را 
در  معلومات  و  است  باقی  قوت خود  به  ها  چالش 

دوران مختلف تکرار شده است.
هماهنگی  نباید  اینکه  بیان  با  جهانگیری 
اقتصاد  حوزه  در  سیاسی  و  اقتصادی  همگرایی  و 
برنامه جامعی که  از دست داد، گفت:  را  مقاومتی 
داشته  گیری  اندازه  قابل  و  مشخص  کمی  اهداف 
حالی  در  این  کنیم،  حاکم  ایم  نتوانسته  باشد، 
خاصی  وضعیت  توسعه  ششم  برنامه  که  است 
داریم. اکنون این چالش ها پیش روی سیاستهای 

اقتصادی قرار گرفته است.
سیاستگذاری  حوزه  در  داشت:  اظهار  وی 
این  که  است  شده  سبب  علمی  دیدگاه  نبود  ها، 
سیاستهای نادرست نقد نشده است، این در حالی 
است که هر سیاستی که نقد شده به دیدگاههای 
سیاسی نسبت داده شده است و فارغ از دیدگاههای 

سیاسی، این تحلیل ها مورد توجه قرار نگرفته است.
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه تحلیل 
گفت:  است،  نشده  داده  سیاستها  به  راجع  علمی 
سیاستهای اشتغال زودبازده و ضربتی و همچنین 
کار  به  اشتغالزایی همواره  برای  منابع  خرج کردن 
گرفته شده ولی هیچگاه نقد کارشناسی نشده است؛ 
برخورد  هنوز  ارز،  مورد  در  که  است  درحالی  این 
علمی صورت نگرفته است و مجدد اشتباهات تکرار 
شده است که باید نهادهای پژوهشی نقش خود را 

ایفا کنند.
سر  بر  باید  پژوهشی  نهادهای  افزود:  وی 
واحد  نظرات  تا  کنند  تلاش  اساسی کشور  مسائل 
ایجاد  لازم  همگرایی  تا  شود؛  اعمال  مشترکی  و 
شود؛ ضمن اینکه درک مشترکی از شرایط موجود 
که  معنا  این  به  آورند.  دست  به  هم  را  اقتصادی 
ایران  اقتصادی  تشکیل دهنده شرایط  های  مولفه 
مورد  را  راهکارها  بتوان  تا  شود  سنجیده  باید  نیز 

توافق قرار داد.
جهانگیری گفت: دنیا در این زمینه دستاوردهای 
زیادی داشته است و الزاما منظور از دنیا کشورهای 
پیشرفته صنعتی نیست؛ بلکه باید به سایر کشورها 
و خطاها و توفیق های آنها اشاره کرد. این در حالی 
است که اکنون جوانان تحصیلکرده امروز در اختیار 
کشور هستند و باید با رویکرد علمی به مسائل پیش 
روی کشور برخورد کرد. البته انباشت مطالعات باید در 

جایی شکل گیرد.
همانند  را  مطالعات  برخی  داشت:  اظهار  وی 
دیگری  اختیار  در  را  آن  و  دانند  می  میراث  یک 
قرار نمی دهند، در حالیکه باید این مطالعات را در 

اختیار دیگران قرار داد.

برنامه  گفت:  وتجارت  معدن  صنعت،  وزیر 
را  کشور  سازی  قطعه  صنعت  نوسازی  ساله  سه 
مورد   ۹۷ بودجه  در  اگر  که  داریم  کار  دستور  در 
به  تسهیلات  توجهی  قابل  رقم  گیرد  قرار  موافقت 

نوسازی صنعت تعلق خواهد گرفت.
تولید  آغاز  مراسم  در  شریعتمداری  محمد 
انبوه دناپلاس توربو و ۲۰۷ اتوماتیک، با بیان اینکه 
را  نشیبی  و  فراز  پر  راه  ایران  در  خودرو  صنعت 

که  می دهد  نشان  تاریخ  است،گفت:  کرده  سپری 
باید گام هایمان را در این صنعت بهتر برمی داشتیم 
ریزی درست جبران  برنامه  با  بتوانیم  امیدواریم  و 

کنیم.
وی اظهار کرد: تحقق اهداف صنعت خودرو در 
افق ۱۴۰۴مقدور است، همین امسال تا پایان آبان 

ماه تولید خودرو ۱۷درصد افزایش داشته است.
این مقام مسئول با بیان اینکه دولت باید سهم 
اظهار  برساند،  صفر  به  خودروسازی ها  در  را  خود 
برای خصوصی سازی واقعی در  برنامه ریزی  کرد: 
دو شرکت ایران خودرو و سایپا را انجام داده ایم و 

اصلًا موافق خصولتی سازی نیستیم.
کشور  در  مالی  تامین  سیستم  داد:  ادامه  او 

با مشکلات جدی مواجه است،  برای خودروسازان 
تومان  میلیارد  هزار  چهار  به  نیاز  حاضر  حال  در 
منابع مالی برای سرمایه در گردش و تحقق اهداف 

پیش بینی شده در صنعت خودرو وجود دارد.
قطعه  مشکلات صنعت  از  یکی  شریعتمداری 
کشور  در  ساز«  قطعه  »ابر  فقدان  را  کشور  سازی 
عنوان کرد و گفت: برنامه سه ساله نوسازی صنعت 
قطعه سازی کشور را در دستور کار داریم که اگر 
قابل  رقم  گیرد  قرار  موافقت  مورد   ۹۷ بودجه  در 
تعلق  ایران  صنعت  نوسازی  به  تسهیلات  توجهی 

خواهد گرفت.
او گفت: نیازمند شرکت های مشترک تجاری 
می  ما  اگر  هستیم،  واقعی   )joint venture(

خواهیم به سمت توسعه خودروسازی حرکت کنیم 
توجه به خروج خودروهای فرسوده باید مورد تأکید 

قرار گیرد.
فعلی  مشکلات  از  یکی  افزود:  صنعت  وزیر 
است،  اقتصادی  مقیاس  در  تولید  خودرو  صنعت 
از ۲۰۰  نباید کمتر  کارخانه  تولید خودرو در یک 
هزار دستگاه خودرو در سال باشد، لازم است صرفه 

مقیاس تولید را در دستور کار قرار دهیم.
استاندارد  حداقل  به  دستیابی  شریعتمداری 
در صنعت خودرو سازی را در اولویت کاری وزارت 
صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد و گفت: انتقال 
تکنولوژی و بومی سازی توان ساخت داخل باید با 

رعایت استانداردهای ایمنی انجام شود.

ابزار  را  ساختمان  و  زمین  های  صندوق  شهرسازی  و  راه  وزیر 
معرفی  سرمایه  بازار  در  بزرگ  پروژه های  مالی  تامین  برای  مناسبی 

کرد.
مراسم  در  آخوندی  عباس  شهرسازی،  و  راه  وزارت  گزارش  به 
 ۲۲ منطقه  در  ساختمان  و  زمین  صندوق  نخستین  از  بهره برداری 
تهران با تاکید بر این مطلب که تامین مالی پروژه های بزرگ در بازار 
سرمایه با راه اندازی صندوق های زمین و ساختمان ممکن است، گفت: 
نوینی است که  ایده  به فروش می رسند  این واحدهای تضمینی که 

می تواند از ثروت های خرد و ملی محافظت کند.
وی گفت: بسیار خرسندم که کار این صندوق به نتیجه رسید و 

امروز شاهد اتمام پروژه ای نوین در بازار ملی کشور هستیم. 
همه  افزود:  و  کرد  اشاره  مالی  مشکلات  به  ادامه  در  وی 
تجهیز  در  مالی که  تنگناهای  به مجموعه  توجه  با  که   مستحضرید 
بازار  بخش  تا  هستیم  آن  نیازمند  دارد  وجود  مالی  بخش  در  منابع 
از  را  بزرگ  پروژه های  مالی  تامین  بتوانیم  و  تقویت کرده  را  سرمایه 
بازار سرمایه انجام دهیم و این تغییری است که گریزی از آن،  در این 

پروژه و  در پروژه های دیگر نیست. 
همچنین آخوندی بر رقابت با بازاربانکی تاکید کرد و گفت: این 
کار باید بتواند در رقابت با بازار بانکی قرار گیرد، چنانکه در بسیاری 
از کشورها صندوق های زمین و ساختمان سهم بزرگی از بازار را به 
خود اختصاص می دهند و ما  مشاهده می کنیم  که در بسیاری از 
کشورها ، صندوق های زمین و ساختمان ۲۵ درصد از سهم بازار را به 

خود اختصاص می دهند. 
تامین  مدل  اینکه  به  اشاره  با  شهرسازی  و  راه  وزیر  ادامه  در 

سرمایه از طریق صندوق زمین و ساختمان و مستغلات مدلی ساده 
انجام  مدل  در حوزه مسکن  روزمره  معاملات  در  مردم  افزود:  است، 
شده را به کار می گیرند و مهم آن است که این کار از معاملات چهره 
به چهره خارج شده و تبدیل به نهادی شود که در یک نظام رسمی 

امکان کنترل داشته باشد. 
وی همچنین گفت : حال  با توجه به اینکه این روش براساس 
نهاد  یک  به  شدن  تبدیل  نیازمند  می گیرد  صورت  شخصی  اعتماد 

است.
عضو کابینه دولت دوازدهم به موضوع مشارکت ها نیز اشاره کرد 
و گفت: نکته دیگری که باید در این خصوص مورد توجه قرار دهیم 
مشارکت  میزان  و خصوصی  انفردای  مشارکت های  در  که  است  این 
زیاد است و با توجه به اینکه این صندوق ها می توانند به هزاران واحد 

و صندوق های کوچک بروند می توانند موثر و مثمر ثمر باشند. 
صندوق های  ویژگی های  از  بتوانیم  باید  کرد:  تصریح  آخوندی  
ویژگی هایی  به  توجه  با  و  کنیم  استفاده  مستغلات  و  مسکن  زمین، 
گذاران  سرمایه  اختیار  در  که  مالی  ابزار  و  دارند  صندوق ها  این  که 
مالی  ابزارهای  سایر  از  را  آن ها  می توانند  قرار می دهند  سازندگان  و 

شاخص کنند.
وزیرراه و شهرسازی در ادامه  با تاکید بر اینکه برای بازار ایران 
در  بتوانیم  آنکه  برای  گفت:  هستیم،  جدید  اندیشه های  نیازمند 
رویه های گذشته تغییر ایجاد کنیم نیازمند ایجاد صندوق های زمین و 
ساختمان و مستقلات بودیم تا بتوانیم تامین مسکن را به جای حاشیه 

شهرها به مراکز شهرها بیاوریم. 
وی همچنین گفت: ابزارهای تامین مالی برای احداث ساختمان 

در حاشیه شهرها که زمین ها بزرگ و کارفرما و سرمایه گذار بزرگی 
دارند با بافت های فرسوده که صدها مالک در آن وجود دارد بنیانشان 
متفاوت است به همین دلیل  ما نیاز به نهادهایی داریم تا توسعه گران 

وارد بافت های فرسوده شوند. 
که  است  ابزارهایی  این صندوق ها  افزود:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
می تواند در آینده برای توسعه بخش مستغلات در ایران مفید باشد و 

با همین روش می توان در آینده وارد اجاره داری نیز شد. 
وی در پایان ضمن تشکر از اجراکنندگان طرح فوق خاطرنشان 
کرد: این کار نه تنها از نظر سازمان بورس مورد نظارت قرار می گیرد 
ارائه خدمات مهندسی  بلکه از جنبه های توسعه مهندسی و کیفیت 
نیز کمک های فراوانی می کند و اینکه این واحدها تضمینی به فروش 
ملی  و  خرد  ثروت های  از  می تواند  که  است  نوینی  ایده  می رسند 

محافظت کند..

با حضور رییس مجلس صورت گرفت؛
آغاز تولید دنا پلاس توربو و 207 

صندوق دار اتوماتیک
و  توربو  پلاس  دنا  محصول  دو  تولید 
علي  دکتر  حضور  با  اتوماتیک  دار  ۲۰۷صندوق 
لاریجاني، رییس مجلس شورای اسلامی و دکتر 
و  معدن  صنعت،  وزیر  شریعتمداري،  محمد 

تجارت در ایران خودرو آغاز شد.  
در مراسم آغاز تولید این دو محصول عزیز 
و  صنایع  کمیسیون  اعضاي  و  رییس  اکبریان، 
معادن مجلس شورای اسلامی، جمعی از مدیران 
وزارت صنعت،مدیرعامل و مدیران گروه صنعتی 

ایران خودرو حضور داشتند.
بر  علاوه  اسلامی  شورای  مجلس  رییس 
خودرو،  ایران  محصول  دو  تولید  آغاز  افتتاح 
و  طراحی  مرکز  و  تولید  مختلف  های  بخش  از 
توسعه محصولات جدید این گروه صنعتی بازدید 
کرد و در جریان آخرین فعالیت ها و دستاوردها 

قرار گرفت.
به  مجهز  توربو  پلاس  ،دنا  است  گفتنی 
فناوری توربو بوده که این سیستم باعث افزایش 
با حفظ نسبی مصرف سوخت  گشتاور و قدرت 
مناسب  عملکرد  و  سرعت  آن  نتیجه  و  شده 

خودرو در جاده است.
دار  صندوق   ۲۰۷ محصول  همچنین 
ایرانی  مشتریان  تمایل  براساس  اتوماتیک 
به  مجهز  و  دار  صندوق  خودروهای  خرید  به 
عنوان  به  پژو  به  اتکا  بدون  اتوماتیک  گیربکس 
یک خودروی خانواده طراحی شده است تا گامی 
و  مشتریان  رضایت  افزایش  راستای  در  جدید 

حفظ سهم بازار برداشته شود.

معاون ربیعی اعلام کرد؛
آماده ایم درآمد خانوارها را براساس 

کد ملی شناسایی کنیم
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  معاون 
برای  خوبی  های  ظرفیت  کدملی  اینکه  بیان  با 
نظام  تعریف  و  خانوار  درآمدهای  شناسایی 
مالیاتی دارد، گفت: آماده ایم که درآمد خانوارها 

را شناسایی کنیم.
وزیر  اجتماعی  رفاه  معاون  میدری،  احمد 
تخصصی  پنل  در  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون، 
اشتغال در دومین کنفرانس اقتصاد ایران گفت: 
خوشبختانه ایران کشوری است که کد ملی را در 
تمام سازمان ها به رسمیت می شناسد و با توجه 
به این ظرفیت آمادگی داریم که درآمد خانوارها 

را شناسایی کنیم.
با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  معاون 
وضعیت  از  دقیقی  اطلاعات  امروز  اینکه  بیان 
بانکها،  در  ملی  کد  افزود:  دارد،  وجود  خانوارها 
فرودگاه ها و سایر سازمان ها از افراد گرفته می 
در  ظرفیت  این  از  توانیم  می  نتیجه  در  و  شود 

نظام مالیاتی استفاده کنیم.
مسائل  فضایی  تحلیل  به  وقتی  گفت:  وی 
در  ملی  کد  اینکه  رغم  به  رسیم  می  اقتصادی 
شود،  می  شناخته  رسمیت  به  ها  سازمان  همه 
روبه  اساسی  نقصان  با  پستی  کد  زمینه  در  اما 

رو هستیم.
وی اظهار کرد: مردم تغییرات کد پستی را 
به سازمان ها و دستگاه های دولتی اطلاع نمی 
دهند. که البته در صورت هماهنگی بین دستگاه 
را  مشکل  این  توان  می  دوسال  حدود  کاری  با 

برطرف کرد.
وی تصریح کرد: در زمینه یارانه ها و به ویژه 
یارانه انرژی، همواره یک طرف واقعیت بیان شده 
استفاده می  انرژی  یارانه های  از  فقرا کمتر  که 
های  هزینه  سهم  که  نگفتیم  را  این  اما  کنند؛ 
انرژی در دهک اول و دوم بیش از ۱٦.۵ درصد 
است. این در حالی است که در دهک های بالا 

این سهم حدود ٨ درصد است.
تصمیم  و  قیمتی  اصلاح  میدری،  گفته  به 
به  باید  بخش  این  در  انرژی  های  یارانه  درباره 
گونه ای باشد که دچار خطای سیاستی نشویم و 

فقرا متضرر نشوند.

قائم مقام وزیر نیرو خبر داد:
آغاز همکاریهای مشترک ایران با 

کشورهای بزرگ اروپایی و آسیایی در 
صنعت آب و برق

از  الملل  بین  امور  در  نیرو  وزیر  مقام  قائم 
نروژ،  آلمان،  هلند،  کشورهای  با  همکاری  آغاز 
فرانسه و برخی کشورهای آسیایی در صنعت آب 
و برق خبر داد و گفت: در این همکاری ها، بجای 
دانش  انتقال  و  گذاری  سرمایه  بر  کالا  واردات 

تاکید داریم.
سرمایه  جذب  افزود:  دائمی«  »علیرضا 
گذاری خارجی یکی از سیاست های وزارت نیرو 
است تا از این طریق هم اشتغال ایجاد شود و هم 

انتقال دانش فنی را به همراه داشته باشد.
های  طرح  عمده  بخش  داد:  ادامه  وی 
سالهای  در  تجدیدپذیر  های  انرژی  با  مرتبط 
اخیر با مشارکت سرمایه گذاری خارجی اجرایی 
و عملیاتی شده است؛ در این زمینه بیش از ۱۰ 
پروژه بزرگ با مشارکت شرکت های بین المللی 

به بهره برداری رسید.
قائم مقام وزیر نیرو در امور بین الملل اضافه 
ای  نامه  موافقت  نو،  انرژی های  زمینه  در  کرد: 
برای احداث ٦۰۰ مگاوات نیروگاه خورشیدی با 
سرمایه گذاری حداقل ٨۰۰ میلیون دلار با یک 
سرمایه گذار خارجی به امضا رسیده است. مشابه 
در  ایرانی-نروژی  مجموعه  یک  با  قرارداد،  این 

حال پیگیری است.
های  انرژی  زمینه  در  دائمی،  گفته  به 
های  شرکت  با  هایی  نامه  موافقت  تجدیدپذیر، 

بزرگ هلندی و آلمانی در حال انجام است.
توسعه  قرارداد  انعقاد  به  همچنین  وی 
نیروگاه های حرارتی با یک شرکت اروپایی اشاره 
بر  علاوه  قراردادها،  دست  این  در  گفت:  و  کرد 
در  فنی  دانش  انتقال  خارجی،  سرمایه  جذب 

نیروگاه های حرارتی را نیز دنبال می کنیم.
قائم مقام وزیر نیرو افزود: در همکاری های 
بین المللی، مشوق هایی برای شرکت هایی که 
ایران  داخل  در  را  ها  طرح  نیاز  مورد  تجهیزات 

تولید کنند، در نظر گرفته ایم.

مدیرعامل بانک ملی ایران: 
شفافیت امور بانک مدیون نظارت 

سیستمی است
بانک-  سرویس 
مدیرعامل بانک ملی ایران 
با تاکید بر این که شفافیت 
نظارت  مدیون  بانک  امور 
گفت:  است،  سیستمی 
بانک  های  حساب  امروز 

ملی ایران از همیشه شفاف تر و روشن تر است.
به گزارش امتیاز؛ دکتر محمد رضا حسین زاده 
بنگاه  و  مالی  بانک، یک موسسه  که  این  بیان  با 
تجاری است، افزود: حساب ها و صورت های مالی 
است. نظارت  قابل  و  شفاف  کامل  طور  به  بانک 
به گفته وی، همه امور بانک ملی ایران در حوزه 
اداره می  حسابداری و مالی به صورت سیستمی 
شود که نتیجه آن افزایش شفافیت است، به طوری 
که تمام حساب ها، اقدامات مالی و امور بانک در  
هر لحظه قابل رصد است. حسین زاده اظهار کرد: 
با این روش، احتمال تخلف و انحراف در عملکرد به 
شدت پایین می آید و از این جهت بانک ملی ایران 

در نظام بانکی سرآمد است.

از سوی بانک شهر صورت می گیرد؛
توزیع بیش از 5 هزار بن کارت در 

نمایشگاه کتاب بوشهر
بانک-  سرویس 
منطقه  سرپرستی  رئیس 
اشاره  با  شهر  بانک   ۴
در  بانک  این  عاملیت  به 
دوازدهمین  برگزاری 
استانی  کتاب  نمایشگاه 

بوشهر، از توزیع بیش از ۵ هزار بن کارت در این 
نمایشگاه خبر داد.

به گزارش امتیاز و به نقل از مرکز ارتباطات 
و روابط عمومی بانک شهر،هادی امین زاده با بیان 
اینکه  بیش از ۵ هزار بن کارت در نمایشگاه کتاب 
بوشهر توسط بانک شهر به متقاضیان تحویل داده 
خواهد شد،افزود: به منظور رفاه بیشتر مشتریان و 
شهروندان جنوب کشور ، در این نمایشگاه ضمن 
توزیع بن کارت به روزترین خدمات بانکی نیز عرضه 
تمامی خدمات  کرد:  تصریح  زاده  امین  می شود. 
بانکی از جمله افتتاح حساب، صدور کارت نقدی، 
... به علاقمندان به حوزه  واریز و برداشت وجه و 
کتابخوانی ارائه می شود. امین زاده از تخفیف ۳۰ 
درصدی به خریداران کتاب در این نمایشگاه خبرداد 
و افزود: ۲۰ درصد تخفیف در هنگام خرید بن کارت 

و ۱۰ درصد نیز از سوی ناشران ارائه می شود.

دکتر بیگدلی خبر داد: 
با دستور وزیر اقتصاد سهام بانک ملت 

در بیمه آسیا واگذار می شود
بانک-  سرویس 
از  ملت  بانک  مدیرعامل 
واگذاری سهام این بانک در 
شرکت بیمه آسیا در آینده 

ای نزدیک خبر داد.
و  امتیاز  گزارش  به 

به نقل از روابط عمومی بانک ملت، دکتر محمد 
بیگدلی با اشاره به سهم حدود ۲۰ درصدی این 
بانک در شرکت بیمه آسیا اعلام کرد که بانک ملت 
با هدف اجرای منویات رییس جمهوری و دستور 
اکید وزیر امور اقتصادی و دارایی در اجرای قانون 
رفع موانع تولید که یکی از بندهای آن واگذاری 
است،  ها  بانک  مازاد  های  دارایی  و  املاک  های 
کار  دستور  در  را  ها  دارایی  و  املاک  این  فروش 
قرار داده و در نخستین اقدام، فروش سهام خود 

در شرکت بیمه آسیا را در اولویت قرار داده است.
وی ادامه داد: گروه مالی ملت به عنوان متولی 
این سهام، اقدامات اولیه را برای فروش این بلوک 
۲۰ درصدی شروع کرده است که امیدواریم این 

عرضه با بهترین شرایط، صورت گیرد.
مدیرعامل بانک ملت با بیان این نکته که این 
بانک، ۱۰ درصد از سهام شرکت به پرداخت را نیز 
در بازار سرمایه واگذار کرده است، اعلام کرد که 
بخش دیگری از سهام این شرکت به صورت بلوکی 
در آینده ای نزدیک عرضه خواهد شد. ضمن این 
که واگذاری تعداد دیگری از شرکت های بانک نیز 

در دستور کار قرار گرفته است.
دکتر بیگدلی با اشاره به فروش حدود ۳۵۰ 
بانک ملت در  پروژه های  و  مازاد  املاک  از  مورد 
هشت ماه ابتدایی امسال، تاکید کرد: خوشبختانه 
این بانک از سال های گذشته این فرآیند را شروع 
کرده و در سال جاری به ویژه پس از دریافت دستور 
وزیر امور اقتصادی و دارایی، به این موضوع سرعت 
بخشیده است. وی به تشکیل کارگروه های ویژه 
برای فروش املاک و دارایی های مازاد در بانک ملت 
اشاره کرد و گفت: این کارگروه ها پیگیری های 
جدی را در این زمینه انجام داده اند که خوشبختانه 
نتایج خوبی به دست آمده است که اثرات آن را در 
عملکرد  بانک در آینده مشاهده خواهیم کرد. به 
گفته وی، هم اکنون نسبت مطالبات به تسهیلات 
در بانک ملت به درصد خوبی رسیده که به مراتب 
از میانگین شبکه بانکی کشور پایین تر است. دکتر 
بیگدلی، به افزایش قابل قبول عملیات ارزی بانک 
ملت در سال جاری هم اشاره کرد و اظهار داشت: 
عملکرد ارزی این بانک تا پایان آبان ماه سال جاری 
به حدود ٨ میلیارد دلار رسیده که نشان دهنده رشد 
۱۰٦ درصدی در تعداد و رشد حدود ۲۰ درصدی 
در مبلغ  حواله ها و گشایش اعتبارات اسنادی دارد.
به گفته دکتر بیگدلی، روابط کارگزاری بانک ملت 
نیز با ۲۰ درصد رشد، از ۱۳۹ بانک به ۱٦۷ بانک 
افزایش یافته است. وی پیش بینی کرد که با توجه 
به برنامه ریزی های صورت گرفته، بانک ملت در 
بخش ارز با رشد قابل توجهی نسبت به پایان سال 
گذشته، رو به رو خواهد شد. مدیرعامل بانک ملت 
به رشد حدود ۱۲ درصدی منابع، رشد بیش از ۱۱ 
درصدی مصارف و رشد ۱۷ درصدی حساب های 
ابتدایی سال ۹٦  ماهه  بانک در هشت  این  ارزی 
اشاره کرد و اظهار داشت: این رشد در حالی اتفاق 
افتاده که بانک ملت پس از ابلاغ دستورالعمل های 
شورای پول و اعتبار و بانک مرکزی در زمینه نرخ 
سود سپرده ها، به طور کامل به این نرخ ها پایبند 

بوده و آنها را رعایت کرده است.

وزیر ارتباطات خبر داد:

ارائه بسته های رقابتی اینترنت برای نیاز به سرعت بالا و حجم کم

حجتی اعلام کرد: ممنوعیت واردات برنج ادامه دارد

وزیر ارتباطات به برخی سوالات کاربران اینترنت از جمله پایین 
بودن سرعت، نیازهای سرعت بالا و حجم کم و پرداخت یکباره هزینه 

زیاد اینترنت پاسخ داد.
محمد جواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در 
پستی اینستاگرامی به برخی سوالات کاربران درباره تعرفه های جدید 

اینترنت نامحدود پاسخ داد.
وی نوشت: سوالاتی را دوستان در بخش نظرات چند پست اخیر 

مطرح کردند که به شرح زیر پاسخ آنها را عرض می کنم.
وی گفت: مگابیت بر ثانیه واحد سرعت و مگابایت واحد حجم 
است. یک بایت معادل هشت بیت است. در نرم افزارهای دانلودر، در 
دوستان  برخی  می شود.  نوشته  بایت  بر حسب  اوقات سرعت  بعضی 
تصور می کنند که شرکت ارائه دهنده سرویس نسبت یک به هشت 
را اعمال کرده که این تصور درست نیست. شرکتها موظفند سرعت 

خریداری شده را به صورت تضمین شده به مشترک تحویل دهند.
جهرمی گفت: دسته ای از مشترکین نیاز به سرعت بالا دارند در 
حالی که حجم مصرفی آنها بالا نیست. برای این دسته از مشترکین 

هر چند امکان استفاده از سرویسهای موبایل وجود دارد اما شرکتهای 
ارائه بسته های  ارائه کننده خدمات ثابت برای حفظ این مشترکین، 
رقابتی برای این گروه را آغاز کرده اند. راهکارهایی چون بسته ازدیاد 

سرعت.
وی گفت: در سابق، مشترک در ابتدای ماه، مبلغی برای تمدید 
سرویس به شرکت ارائه کننده سرویس پرداخت می کرد و سپس به 
تدریج در طول ماه با خرید حجم اضافه مبالغ دیگری را به سرویس 
فرآیند  در  شرکتها  نیز  موضوع  این  برای  می کرد.  پرداخت  دهنده 
رقابتی به دنبال شیوه هایی برای پرداخت تدریجی به منظور ایجاد 

تسهیلات برای مشترکین خود هستند.
وزیر ارتباطات افزود: برخی نیز از اینکه سرعت خریداری شده با 
آنچه تحویل شده همخوانی ندارد، گلایه کرده اند. طبیعتا در صورت 
عدم رفع مشکل پس از تماس با شرکتها، مراتب را از طریق سامانه 

صد و نود و پنج پیگیری کنند تا به شکایت آنها رسیدگی شود.
در شمارش سقف مصرف  که  کرده  اعلام  گفته وی، مصوبه  به 
برخی  الملل محاسبه شود.  بین  باید نصف  ترافیک داخلی  منصفانه، 

شرکتها به منظور اهداف تبلیغاتی و نشان دادن سقف بالاتر مصرف 
و  کرده  تنظیم  داخلی  مصرف  بر  را  منصفانه  مصرف  عدد  منصفانه، 
اعلام کرده اند اینترنت دو برابر ترافیک داخلی شمارش خواهد شد. 
این موضوع اینگونه القا کرده است که اینترنت گران شده است. بدلیل 
از  اخذ شده  هزینه  در  داخلی  ترافیک  برای  کمتر  تمام شده  هزینه 
با  نیز  اینترنت  نیز این ضریب لحاظ شده و همزمان تعرفه  مشترک 

کاهش قیمت همراه بوده است.
پس  ترافیک  شدن  محدود  خصوص  در  کرد:  تصریح  جهرمی 
که  بودم  کرده  عرض  قبلا  نیز  منصفانه  مصرف  سقف  به  رسیدن  از 
پیگیری خواهم کرد. در مصوبه، کلمه حداقل قبل از صد و بیست و 
هشت کیلو بیت اضافه و ابلاغ شد و این امکان بوجود آمده که شرکتها 

در این محدودیت نیز با یکدیگر رقابت کنند.
وی تصریح کرد: هر چند سازمان تنظیم مقررات چندین بار و با 
شیوه های مختلف به این سوالات پاسخ داده است، اما طرح مجدد آنها در 
این صفحه و نیز ادای احترام و ادب به مخاطب ایجاب می کرد که پاسخ 

مجدد داده شود. از همراهی شما عزیزان سپاسگزاریم.

حصول  زمان  تا  گفت:  جهادکشاورزی  وزیر 
بازار، ممنوعیت  ایجاد تعادل در  از  اطمینان کامل 

واردات برنج ادامه دارد.
محمود حجتی در سفر خود به استان گیلان 
در جمع خبرنگاران با اشاره به برنامه ریزی دولت 
گونه  به  دولت  گفت:  ملی  تولید  از  صیانت  جهت 
کشاورزی  تولیدات  از  که  کرده  ریزی  برنامه  ای 

مهم  که  برنج  استراتژیک  محصول  همانند  داخل 
ترین محصول استان های گیلان و مازندران است، 

حمایت شود.
وی با اشاره به توقف واردات برنج از چهار ماه 
گذشته تا به امروز اضافه کرد: تا زمانی که بازار برنج 
انجام  واردات  سفارش  ثبت  نشود،  خارج  رکود  از 

نمی شود.

ممنوعیت  ادامه  از  کشاورزی  جهاد  وزیر 
از  کامل  اطمینان  حصول  زمان  تا  برنج  واردات 
تعادل در بازار خبر داد و خاطر نشان کرد: از اوایل 
شهریور واردات برنج به کشور متوقف شده و ثبت 

سفارش نیز انجام نشده است.
بین  تعادل  ایجاد  ضرورت  بر  باتأکید  حجتی 
عرضه و تقاضا محصولات کشاورزی تصریح کرد: برای 

برقراری تعادل باید محصولات تولید داخل بتوانند از 
نظر تقاضا کشش قابل قبولی داشته باشند.

وی همچنین به رکود یک ماهه بازار داخلی نیز 
اشاره کرد و یادآور شد: بر همین اساس ممنوعیت 
حصول  زمان  تا  و  کردیم  تمدید  را  برنج  واردات 
اطمینان کامل از ایجاد تعادل در بازار این ممنوعیت 

وجود خواهد داشت.
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